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Huwen in Burcht nog niet voor morgen (p. 3) N-VA wil misbruik lachgas nú aanpakken (p. 2) 

Gemeenteraadsvoorzitter fnuikt 
inspraak inwoners
De N-VA nodigde de bewoners van de Polderstraat en de Laarstraat uit om de  
gemeenteraadscommissie over de wegenwerken in hun straat bij te wonen. De  
ontwerper gaf daar toelichting bij de plannen. Gemeenteraadslid Danny Van Hove 
stelde voor om de bewoners na de toelichting de kans te geven om via de gemeenteraads- 
voorzitter, zoals het huishoudelijk reglement voorschrijft, vragen te stellen aan de 
ontwerper. Maar dat zag de gemeenteraadsvoorzitter (sp.a) niet zitten. Toen de  
bewoners hun ongenoegen daarover uitten, zette hij hen de zaal uit.

“De gemeenteraadscommissie over  
de werken was voor bewoners een uitste-
kende gelegenheid om te ontdekken hoe 
hun straat er in de toekomst zal uitzien”, 
aldus Danny Van Hove. “Na de toelich-
ting zouden de bewoners hun vragen  
of opmerkingen rechtstreeks tot de  
ontwerper kunnen richten.” 

Bedroevend schouwspel
Maar dat was buiten gemeenteraads-
voorzitter Guido Weyns gerekend. Hij 
weigerde en fnuikte zo de inspraak van 
de bewoners. Meer nog, toen ook zij hun 
ongenoegen uitten, joeg hij ze met een 
welgemikt “BUITEN!” de zaal uit. Een 
bedroevend schouwspel dat ook binnen 
de meerderheidspartijen de wenkbrauwen 
deed fronsen en op weinig bijval kon 
rekenen.

Reglement wijzigen
Omdat dit voorval niet voor herhaling 

vatbaar is, stelde de N-VA voor om het 
reglement te wijzigen. Daardoor zou 
de voorzitter verplicht worden om de 
commissievergadering te schorsen na 
elk punt waarover een inwoner vragen 
wil stellen. Maar onder druk van sp.a 
sloot de meerderheid opnieuw de rangen, 
waardoor ons voorstel werd weggestemd. 

Verontschuldigingen van de voorzitter 
bleven uit, maar de burgemeester beloofde 
wel om in de toekomst verdraagzamer 
op te treden. Daar zullen de inwoners het 
dus mee moeten doen. 

Betere reglementen dankzij de N-VA
De gemeenteraad besprak de voorbij maanden de hernieuwing van tal van toelage-, retributie- en belastingreglementen. De N-VA pakte 
dat zeer nauwgezet aan en bekeek elk reglement met argusogen. Gelukkig maar, want we stelden vast dat heel wat reglementen  
inhoudelijk niet of onvoldoende werden bekeken. Er stonden onlogische of onhaalbare regels in of er werd zelfs verwezen naar wetgeving 
die al was afgeschaft. Tevens konden we tal van verbeteringen ten voordele van onze inwoners toevoegen. Pluim op onze hoed, zo  
moesten zelfs de burgemeester en schepenen toegeven.

Beste inwoner,

“Daar zakt nu mijn broek van af.” 

Dat volksgezegde kwam spontaan 
in mij op bij het lezen van het laatste 
Groen-krantje. Daarin zegt hun voorzit-
ter dat “voorstellen van de oppositie nu 
ernstiger worden genomen.” Helaas, niets 
is minder waar. 

Bij de bespreking over de hernieuwing 
van diverse reglementen werden welis-
waar op onze vraag heel wat mankementen 
en zelfs fouten aangepast. Gelukkig nam 
onze fractie de reglementen wél grondig 
door. Maar als het over concrete voorstellen 
in het belang van onze inwoners gaat, 
dan valt de nieuwe coalitie onder leiding 
van Groen al snel terug in een oude 
gewoonte: “alles wat van de N-VA komt, 
moeten we wegstemmen.”

Beste Groen-voorzitter, een goeie raad: 
kom zelf eens luisteren naar de gemeente- 
raad, je zal er heel wat van opsteken. Wij 
van onze kant laten ons niet ontmoedigen 
door al die afwijzingen. We zullen voor-
stellen blijven formuleren in het belang 
van al onze inwoners. Hopelijk krijgen die 
in de toekomst wel steun van de huidige 
bestuursploeg.

Bert Verbraeken
Afdelingsvoorzitter
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N-VA wil misbruik lachgas nú aanpakken
Lachen is gezond, maar niet wanneer daarvoor lachgaspatronen worden gebruikt. Lachgas inhaleren brengt een groot aantal 
gezondheidsrisico’s met zich mee. De N-VA wil de problematiek ook in onze gemeente aanpakken. 

Spoeddiensten ontvangen geregeld  
patiënten – vooral jongeren – met ernstige 
gezondheidsproblemen als gevolg van 
het gebruik van lachgas. Veel gemeenten 
nemen al preventieve maatregelen en treden 
streng op als misbruik wordt vastgesteld. 
De N-VA stelde voor om dit probleem ook 
in Zwijndrecht aan te pakken. 

Politiereglement aanpassen
“Sensibilisering is een eerste stap”, aldus 
gemeenteraadslid Inge Vandenbussche. 
“Maar de lokale politie moet ook effectief 
kunnen optreden als oneigenlijk gebruik 
wordt vastgesteld.” Onze fractie vroeg 
daarom een aanpassing van het politie- 
reglement. “We willen het verhandelen en 

het bezit van lachgas verbieden als gas- 
patronen gebruikt worden om een roes- 
effect te bekomen”, legt Inge uit. 

Snel actie nodig
De korpschef van de lokale politie  
erkende het probleem. Zijn politie- 
diensten werden er in Zwijndrecht al mee 
geconfronteerd. Helaas kon (of mocht?) 
het N-VA-voorstel niet direct goedgekeurd 
worden. Het moest eerst afgestemd 
worden met de andere Wase politiezones. 
“Hopelijk blijft het getalm niet te lang 
duren”, besluit Inge. 

Gedenkzuilen bij strooiweiden  
nog steeds niet geplaatst
In april vorig jaar beloofde de schepen van Begraafplaatsen om dan toch 
werk te maken van ons voorstel om gedenkzuilen bij de strooiweiden te 
plaatsen. Helaas laten die bijna een jaar later nog altijd op zich wachten. 

“Hoewel steeds meer mensen bewust kiezen voor crematie gevolgd door  
asverstrooiing, willen ze toch nog een tastbare herinnering aan hun 
overleden familielid of vriend op de gemeentelijke begraafplaats”, zo stelt 
gemeenteraadslid Leander Luyten. “Die blijkt zeker in de eerste periode na 
het overlijden een belangrijk verwerkingsmiddel te zijn.”

Jammer genoeg staan de gedenkzuilen er nog steeds niet. De bevoegde schepen toonde zich 
vroeger al een koele minnaar van ons voorstel, en laat nu na om hier werk van te maken.  
Op onze vraag zegde hij recent toe om zijn belofte waar te maken. We wachten af.

 Oneigenlijk gebruik van lachgas leidt tot 
ernstige gezondheidsproblemen. 

Inge Vandenbussche
Gemeenteraadslid

Leander Luyten 
Gemeenteraadslid

Fietsenberging in voortuin
Steeds meer mensen rijden met de fiets. Maar niet iedereen heeft voldoende plaats om die fiets te 
stallen. Ook mensen met een mobiliteitsbeperking die gebruikmaken van een scootmobiel hebben 
vaak niet de mogelijkheid om die veilig weg te zetten, in de woning of in de garage. “Een afsluitbare 
constructie zoals een Velo-Boxx in de voortuin kan daarvoor een oplossing bieden”, zegt gemeente- 
raadslid Erica Rammeloo. 

De N-VA stelde daarom voor om dergelijke fietsenbergingen 
in voortuinen toe te laten. De bevoegde schepen beloofde ons  
voorstel op te nemen in de algemene bouwverordening die in  
opmaak is. We zijn benieuwd.

Erica Rammeloo 
Gemeenteraadslid

 Een gedenkzuil geeft nabestaanden een tastbaar  
aandenken op de begraafplaats. 
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Huwelijksjubilarissen krijgen voortaan Zwijndrechtse Kadobon
Onlangs werd het reglement voor de gemeentelijke premie voor huwelijksjubilarissen, honderdjarigen, geboortes en adopties 
hernieuwd. De N-VA stelde vast dat de premie voor huwelijksjubilarissen nog cash werd uitbetaald. Daar komt nu verandering 
in: voortaan krijgen ook zij een Zwijndrechtse Kadobon.

Op voorstel van de N-VA worden vanaf nu alle premies,  
uitgezonderd die voor honderdjarigen, uitbetaald in  
Kadobons. Daarmee kunnen de ontvangers inkopen doen  
bij tal van Zwijndrechtse handelaars.

Lokaal winkelen promoten
“De N-VA promoot winkelen bij lokale handelaars al lang”, stelt gemeenteraadslid Ronny Hiel. “Door ook deze premies in Kadobons 
uit te betalen, zetten we die ondersteuning voort. Het is toch wel opmerkelijk dat de schepen van Lokale Economie niet zelf op dat 
idee kwam.”

Huwen in Burcht nog niet voor morgen
Volgens het beleidsplan zou het N-VA-voorstel voor een administratief loket in Burcht nu toch uitgevoerd worden, al is de 
timing nog onduidelijk. De N-VA wil de Burchtenaren ook de kans geven om opnieuw in Burcht te trouwen. “Wanneer ze er zelf 
voor kiezen, moeten Burchtenaren elkaar in Burcht het ja-woord kunnen geven”, vindt gemeenteraadslid Anne Vervoort.

Huwelijken buiten het gemeentehuis voltrekken kan alleen als de gemeente-
raad een andere openbare plaats met een neutraal karakter aanwijst. In Burcht 
voldoet momenteel enkel ontmoetingscentrum ‘t Waaigat aan de criteria. 
Niets zo symbolisch als trouwen in een ‘ontmoetingscentrum’, niet? Of vindt 
u een ontmoetingscentrum toch niet geschikt als trouwlocatie? Wel, weet dan 
dat de huwelijken in het nieuwe gemeentehuis in Zwijndrecht worden voltrokken 
in een zaal die bij de bouw als refter en vergaderzaal was voorzien. 

Helaas: de burgemeester vond het 
allemaal wat lastig om te organiseren 
en liet zijn meerderheid het voorstel 
wegstemmen.

Anne Vervoort
 Gemeenteraadslid

Onze lokale handelaars 
verdienen al onze steun.”

Ronny Hiel
Gemeenteraadslid

Premie nu ook voor gewone adoptie en pleegzorg
Al in 2013 besliste de gemeente om naast een geboortepremie van 60 euro per kind ook eenzelfde 
premie uit te betalen voor een volle adoptie. Bij dat soort adoptie worden alle juridische banden met 
de biologische familie verbroken en krijgt het kind een nieuwe familie.

“Waarom is er wel een premie voor volle en niet voor gewone adoptie?”, vroeg gemeenteraadslid  
Danny Van Hove zich af. “In dat geval behoudt het kind wel banden met zijn biologische ouders, maar het adoptiegezin wordt 
belast met een gelijkaardige administratieve rompslomp.”

Danny stelde daarom voor om ook bij gewone adoptie een premie toe te kennen. De  
gemeenteraad volgde zijn voorstel en breidde het verder uit naar pleegzorg en pleegvoogdij. Danny Van Hove

Gemeenteraadslid
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De Verandering werkt 
voor de provincie Antwerpen

Met de N-VA …

... geniet u binnenkort van nog meer en betere fietssnelwegen 
en veilige lokale fietsverbindingen

... planten we 1,2 miljoen 
nieuwe bomen aan en 
krijgt onze provincie er 
meer dan 136 hectare 

natuurreservaat bij

... pakken we de files aan:
 we maken eindelijk werk 

van de Oosterweel-
verbinding en vormen de 

A12 om tot een autosnelweg 

Jan
Jambon 
Vlaams minister-president

Luk
Lemmens
gedeputeerde
provincie Antwerpen

Jan
De Haes 
gedeputeerde
provincie AntwerpenDe Antwerpse steden en 

gemeenten krijgen van de 
Vlaamse Regering 557 
miljoen euro extra om hun 
open ruimte te bewaren, 
de pensioenen te betalen 
en te blijven investeren.

“

012095



PFOS: Groen miste de boot
Al maanden beroert de PFOS-vervuiling de Zwijndrechtse 
gemoederen. Al die tijd herhalen de burgemeester en het 
schepencollege niet op de hoogte geweest te zijn van deze 
problematiek en proberen ze alle schuld elders te leggen. 
Nochtans kregen ze de afgelopen 20 jaar veel signalen die 
alarmbellen hadden moeten doen afgaan.

Agalev, later herdoopt tot Groen, is sinds 1995 de dominante 
partij in het schepencollege, met zowel de burgemeester als de 
schepen van Leefmilieu uit eigen rangen. De huidige burge-
meester is gemeenteraadslid sinds 1977, schepen sinds 2001 en 
eerste schepen sinds 2007. Zoals een vorige Groen-milieuschepen
in De Standaard duidelijk stelt: “Het gemeentebestuur wist dat 
we met PFOS moesten opletten. Het was ons niet onbekend. 
Maar we hebben nooit de omvang van het probleem geweten.”

Groen steekt kop in het PFOS-zand
Laat milieu en bescherming van de gezondheid van de inwoners 
nu net het DNA van de partij Groen zijn. Hun kiezers en bij 
uitbreiding de hele bevolking van Zwijndrecht en Burcht mogen 
eisen dat zeker deze partij van zulke dossiers een absoluut 
speerpunt maakt. Dat zij als groene moraalridders ten strijde 
trekken tegen elke vorm van aantasting van het leefmilieu en bij 
de minste twijfel ernstig en diepgaand onderzoek laten uit-
voeren om zo de onderste steen boven te brengen. Hier is geen 
sprake van onwetendheid, hier is vooral sprake van jarenlange 
onderschatting en miskenning. Misschien is dat nog veel erger 
dan loutere onwetendheid. De lokale groene moraalridders blij-
ken uiteindelijk groene struisvogels met de kop in PFOS-grond.

N-VA-minister onderneemt wél actie
Intussen is er wél actie: Vlaams milieuminister Zuhal Demir 
nam het initiatief voor de oprichting van een parlementaire 
onderzoekscommissie. Luk Lemmens, gedeputeerde van de 
provincie Antwerpen en bevoegd voor omgevingsvergun-
ningen, verstrengde de lozingsnormen voor 3M. De Vlaamse 
Omgevingsinspectie laat afdelingen die mogelijk PFAS-stoffen 
uitstoten tijdelijk sluiten om zo verdere uitstoot van PFAS te 
voorkomen. En beter laat dan nooit: eind oktober stelde ook het 
schepencollege 3M formeel in gebreke.

Wellicht start er nu helaas een jarenlange juridische strijd. Laat 
ons hopen dat er oplossingen komen, in het belang van onze 
inwoners en onze leefomgeving, maar ook in het belang van 
de 3M-werknemers die hun gezondheid én werkgelegenheid 
bedreigd zien.

NIEUWJAARSRECEPTIE 
met Zuhal Demir

Vrijdag 28 januari om 20 uur

Blokkeer alvast 28 januari in uw agenda: 
N-VA Zwijndrecht-Burcht viert het nieuwe jaar 

met Vlaams minister Zuhal Demir. 

Meer info in onze volgende uitgave. 

De inhoud van dit blad werd afgesloten op 16/11/2021.

Zwijndrecht-Burcht
zwijndrecht@n-va.be N-VA Zwijndrecht-Burchtwww.n-va.be/zwijndrecht

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Juni 2000
Gazet van Antwerpen meldt dat uit Amerikaans gezondheidsonderzoek zou blijken dat PFOS mogelijk kankerverwekkend 
is en dat 3M uit Zwijndrecht deze stof produceerde.

18 december 2018
Het schepencollege geeft een voorwaardelijk positief advies over de omgevingsvergunning voor de werfzones van de 
Oosterweelverbinding. In de aanvraag wordt meermaals gesproken over de PFOS-problematiek en wordt duidelijk gesteld 
dat net door de verhoogde concentraties aan PFOS een waterzuiveringsinstallatie noodzakelijk is.

Voorjaar 2004
De Universiteit Antwerpen doet onderzoek naar het PFOS-gehalte in bosmuizen uit Blokkersdijk, met zeer verontrustende 
resultaten tot gevolg. De commissie Leefmilieu van het Vlaams Parlement bespreekt de problematiek, volksvertegenwoor-
diger Malcorps ondervraagt leefmilieuminister Tavernier en welzijnsminister Byttebier, allen van de partij Groen. 5 december 2019

Lantis, de beheerder van de Oosterweelwerken, organiseert twee belangrijke besprekingen waarop de actuele 
PFOS-problematiek ter sprake komt:

 •  de stuurgroep ‘Leefbaarheidsprojecten en Minder Hinder Linkeroever’, waarop zowel de burgemeester als de 
milieuschepen aanwezig zijn. Agendapunt 8 handelt uitdrukkelijk over de ‘Beheersmaatregelen PFOS’. De 
gemeente stelt “tevreden te zijn over de toelichting van Lantis” en ook dat ze “bezorgd bleef over de verplaatsing 
van PFOS buiten de projectzone en zal onderzoeken of een monitoringsprogramma buiten de projectzone kan 
opgezet worden”.

 •   een werfbezoek onder de noemer ‘Themabezoek PFOS’, in aanwezigheid van de milieuschepen.

2020
De te hoge PFOS-concentratie in het grondwater is sinds december 2019 dus goed bekend bij gemeentebestuur, milieu-
schepen en burgemeester. Toch levert het schepencollege zonder enige nuancering of waarschuwing vergunningen af voor 
het oppompen en gebruiken van grondwater in de kleine straal rond de 3M-site:

  7 juli 2020: akkoord van het schepencollege om grondwater uit een ondiepe boorput van 12 meter te gebruiken 
voor bewatering van de voetbalvelden aan de Kerkenkouter.

  19 mei 2020 en 13 oktober 2020: kennisname van meldingen van grondwaterwinningen op verschillende locaties 
in het gebied Kerkenkouter, onder andere in de zone achter Molenstraat en Neerstraat, voor het bevloeien en 
besproeien van fruitbomen en gewassen, zonder enige opmerking of waarschuwing.

Noch de burgemeester noch de milieuschepen vindt het intussen nodig om de gemeenteraad te informeren. Dat gebeurt 
pas wanneer het PFOS-schandaal door de media in het daglicht wordt gesteld.

Is het inroepen van ‘onwetendheid’ dan nog wel gewettigd?

22 april 2004
De gemeenteraad bespreekt de PFOS-problematiek. De Groen-schepen nuanceert de risico’s en stelt dat er geen ecologisch 
risico is. Op de melding dat 3M-werknemers op vrijwillige basis een bloedonderzoek mochten laten doen in de periode 
1996-1999, maar dat daar nog steeds geen resultaten van bekend waren, reageren de burgemeester en de milieuschepen
“dat dit de verantwoordelijkheid is van 3M en dat de gemeente wel kon informeren maar dat dat weinig zinvol was omdat 
het al zo lang geleden gebeurd was”. Op de vraag naar een onafhankelijk gericht gezondheidsonderzoek bij de arbeiders 
van 3M antwoordt de leefmilieuschepen dat dit “niet de verantwoordelijkheid is van de gemeente”. Toenmalig schepen 
en huidig burgemeester Van de Vijver was ook aanwezig en voegde er nog aan toe dat “de enige instantie die daarop kon 
reageren de vakbonden waren via hun bedrijf ”.

2010-2011
Doctor in de biologie Wendy D’Hollander meldt de verontrustende resultaten van haar doctoraatsonderzoek aan de 
Universiteit Antwerpen over de aanwezigheid van PFOS in de omgeving van het technologiebedrijf 3M aan de toenmalige 
burgemeester. Die melding blijkt nu onvindbaar.

17 juni 2008
In de gemeenteraadscommissie van Ruimtelijke Ordening en Milieu geeft de verantwoordelijke milieu- en gezondheid van 
3M toelichting bij het bodemsaneringsproject van 3M. Hij stelt duidelijk dat er PFOS in bodem en grondwater werd aan-
getroffen. Uit het verslag van die commissie blijkt overigens het volgende: “Uit de risicoanalyse die vooral werd uitgevoerd 
door Vito bleek dat het grondwater binnen het verontreinigde gebied niet als drinkwater mag gebruikt worden. Dit is van 
belang voor enkele bewoners van de Neerstraat.”

PFOS-vervuiling: hoe kon Groen dit missen? 
Afgelopen 20 jaar kwam PFOS geregeld aan de oppervlakte. Hieronder vindt u een overzicht van relevante momenten. De documenten waaruit die informatie komt, kunnen bij ons ingezien worden.

www.n-va.be/zwijndrechtzwijndrecht@n-va.be



Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.



Gemeentebestuur maakt leven in Zwijndrecht duurder
Pampersubsidie fors ingekrompen
De zogenaamde ‘pampersubsidie’ in haar huidige vorm wordt afgeschaft . “Enkel gezinnen in kansarmoede en inwoners met 
een medische aandoening krijgen voortaan nog een tussenkomst voor hun afvalfactuur”, weet gemeenteraadslid Marleen Van 
Hauteghem. “We stelden nog voor om de pampersubsidie deels te behouden, maar de meerderheid veegde dat voorstel van tafel.”

Gezinnen met kinderen tot drie jaar kregen gratis twee rollen huisvuilzakken
als tussenkomst in de extra kosten voor het luierafval dat thuishoort in de 
restafvalzak. Op 1 januari 2022 werden de grijze restafvalzakken vervangen 
door diftar-afvalcontainers. Voor gezinnen in kansarmoede en inwoners met 
een medische aandoening werden de gratis restafvalzakken vervangen door 
een toelage op de diftar-rekening van de restafvalbakken. Maar de tussen-
komst voor de overige gezinnen met kinderen viel weg. 

Platte besparing

“Opnieuw een platte besparing, ditmaal op de kap van gezinnen met 
kinderen”, aldus Marleen Van Hauteghem. “De bevoegde Vooruit-schepen gaat 
ervan uit dat mensen buiten kansarmoede sowieso genoeg inkomsten hebben. 
Maar veel gezinnen met een inkomen net boven de inkomensgrens worstelen toch met de afvalfactuur. 
Zij worden nu extra belast.” 

N-VA-voorstel weggestemd

De N-VA stelde voor om de gemeentelijke tussenkomst te behouden, weliswaar beperkt tot gezinnen met kinderen tot twee jaar, 
omdat daar het grootste volume aan luierafval voorkomt. Helaas stemde de Groen-CD&V-Vooruit-meerderheid dat voorstel weg.

De Lijn-abonnement 75 procent duurder
Groen, CD&V en Vooruit voorzien vanaf 2022 een forse prijsverhoging voor de abonnementen van De 
Lijn. Als 25-plusser betaalt u voortaan 56 euro in plaats van 32 euro, een prijsverhoging van maar liefst 
75 procent. Die prijsverhoging is buitensporig, zeker in een periode waarin onze gezinnen op alle vlakken 
en vooral op het vlak van energieprijzen geconfronteerd worden met sterke prijsverhogingen. “De lokale 
abonnementsprijs ligt dan wel nog steeds beduidend lager dan de normale prijs, maar een prijsverhoging 
van 75 procent is in de huidige omstandigheden onaanvaardbaar”, zegt fractievoorzitter Danny Van Hove.

Gebroken verkiezingsbeloften
Opmerkelijk is dat de socialisten van Vooruit in tegenstelling tot hun verkiezingsbeloften ook nu weer 
probleemloos instemmen met extra belastingen. Zo was er ook al de verhoging van de gemeentelijke 
saneringsbijdrage, de bijdrage in de kosten van het rioleringsnetwerk. Hun vroegere verzet tegen die 
verdoken belasting slikten ze eerder al in. De impact daarvan vindt u terug in de laatste afrekening van 
uw waterfactuur.

“Deze platte 
besparing treft 

veel Zwijndrechtse 
gezinnen.” 

Marleen Van
Hauteghem

Raadslid

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd 

als reclamedrukwerk.

Heeft u het DNA van de N-VA?
Doe de test!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

1. Een N-VA’er wil zoveel mogelijk autonomie voor Vlaanderen. 

2. Een N-VA’er gaat voor een hechte Vlaamse gemeenschap.

3. Een N-VA’er gelooft in het verhaal van rechten en plichten.

4. Een N-VA’er koestert zijn cultureel en ecologisch erfgoed.

5. Een N-VA’er gelooft in goed onderwijs als sociale springplank.

6. Een N-VA’er blijft niet aan de zijlijn staan.

7. Een N-VA’er gelooft in welvaartscreatie via vrij ondernemerschap.

8. Een N-VA’er voelt zich solidair met andere volkeren.

De N-VA telt in haar rangen mensen in alle soorten en maten. Toch zijn er enkele kenmerken die 
zowat alle N-VA’ers met elkaar gemeen hebben. Ze behoren als het ware tot het DNA van de N-VA. 

Benieuwd of u ook N-VA-DNA heeft?
Hieronder vindt u 8 typische N-VA-trekjes die u het antwoord geven.

Herkent u zichzelf in deze kenmerken? Word dan lid van de N-VA!
Surf naar www.n-va.be/word-lid | mail naar leden@n-va.be | bel naar 02 219 49 30

Het DNA van de N-VA 
volgens Bart De Wever

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Zwijndrecht-Burcht
zwijndrecht@n-va.be N-VA Zwijndrecht-Burchtwww.n-va.be/zwijndrecht
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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 24 januari.

Lenteborrel met Zuhal Demir
Vrijdag 25 maart om 20 uur

Als gevolg van corona werd onze nieuwjaars-
receptie helaas afgelast. Maar niet getreurd: 

we verwelkomen u graag op onze lenteborrel. 
Meer info op www.n-va.be/zwijndrecht.



Gemeentebestuur maakt knoeiboel van werken Polderstraat
U heeft  het wellicht al gemerkt: de wegen- en rioleringswerken in de Polderstraat verlopen verre van optimaal. De werken 
hadden eigenlijk al lang klaar moeten zijn. Al bij de bespreking van het ontwerp uitte de N-VA uitvoerig haar bedenkingen bij de 
fasering van de werken en de omleiding via de Neerstraat. Terechte bedenkingen, zo blijkt nu. Zowel op het vlak van uitvoering, 
fasering als omleidingen loopt het mis.

N-VA-steun voor Waalse noodsituatie
Eind augustus vroeg het schepencollege het akkoord van de gemeenteraad om 2.000 euro te storten als noodhulp na de 
watersnood in Wallonië. Dat was een voorstel van de gemeentelijke Derdewereldraad. De N-VA reageerde verbaasd en 
beschaamd. “Wallonië is bij ons weten geen derdewereldland, en 2.000 euro is zelfs nog minder dan een druppel op een 
gloeiende plaat”, aldus gemeenteraadslid Bert Verbraeken. 

1 euro per inwoner

Met de steun van een CD&V-raadslid keurde de oppositie het 
voorstel goed om, net als vele andere Vlaamse gemeenten, 1 euro 
per inwoner over te maken aan de actie ‘Helpen helpt’ van het Rode 
Kruis. Omgerekend is dat 19.254 euro. 
“Vlaanderen en Wallonië is dan 
wel geen geslaagd huwelijk, zolang 
het duurt telt de trouwbelofte dat 
we mekaar steunen in goede en 
kwade dagen”, besluit Bert Verbraeken. 

Bert Verbraeken, gemeenteraadslid

 De Neerstraat is geen geschikte 
omleidingsweg voor tweerichtingsverkeer.  

De extreem trage uitvoering, met een gebrek aan 
mensen en middelen op de werf, heeft het ver-
trouwen van de bewoners in de aannemer en het 
gemeentebestuur onderuitgehaald. Net toen de 
belangrijke verbinding tussen de Suikerdijkstraat 
en Neerbroek via de Polderstraat werd uitgegraven, 
lagen de werken stil wegens PFOS in het grondwater. 
De absoluut ongeschikte en gevaarlijke omleiding 
die de inwoners van het betrokken gebied toen 
moesten volgen, vormde een triest dieptepunt. 

Verbeteringen op vraag van N-VA

Intussen vroegen we de schepen van Openbare 
Werken al meermaals om extra maatregelen. 
Mondjesmaat werd aan onze opmerkingen 
tegemoetgekomen. Zo kwamen er bijkomende 
uitwijkstroken en werden de verzakkingen in de 
omleiding via de Neerstraat hersteld. 

De termijn voor de uitvoering van de werken 
bedroeg 160 werkdagen en de werken zijn gestart 
half oktober 2020. Normaal zou het volledige 
wegenwerk nu al afgewerkt moeten zijn. Dit blijft 
dus hoe dan ook een toonbeeld van een slecht 
aangepakt wegen- en rioleringsproject. We volgen 
dit verder op.
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Positief zijn de ontwikkelingen op het vlak van natuur en landschap, recreatie en comfortabele doorsteken voor voetgangers en fiet-
sers in dit gebied. We zien echter dat Groen toch bij zijn besluit blijft om een omvangrijk woningproject mogelijk te maken in de zone 
achter de Adhemar Borinstraat. Tijdens inspraakmomenten hadden vele bewoners nochtans bezwaren daartegen geuit.

Druk op omgeving

De N-VA kan zich niet verzoenen met dit bouwproject. “Men spreekt van compacte bebouwing, maar het masterplan toont toch een 
ander beeld. Er komt een extra woonwijk achter de woningen van de Adhemar Borinstraat, met als enige autotoegang de huidige 
toegangsweg naar het Binnenplein”, aldus Bert Verbraeken. “Zo’n nieuwe wijk in dit unieke open gebied in de dorpskern overstijgt 
de draagkracht ervan. Ze zal een negatief effect hebben op het verkeer in de omliggende straten en de dorpskern. Bovendien legt ze 
extra maatschappelijke druk op de omgeving.”

Ons pleidooi om het bouwproject te schrappen uit het toekomstplan werd helaas niet gevolgd.

Binnenplein toch deels 
volgebouwd
Het schepencollege werkte een langetermijnvisie 
uit voor de invulling van het ‘project Binnen-
plein’, de zone rond de sporthal, de bibliotheek 
en het gemeentehuis in de Zwijndrechtse dorps-
kern. “Het gebied vormt een unieke groene long 
in de Zwijndrechtse dorpskern, maar die moet 
binnenkort deels plaatsmaken voor nieuwe  
woningen”, betreurt gemeenteraadslid Bert 
Verbraeken.

N-VA dwingt onderzoek naar buitenlandse 
bezittingen van sociale huurders af
De nood aan sociale woningen is hoog en de wachtlijsten zijn lang. Wie een sociale 
woning huurt en tegelijk een woning of bouwgrond bezit, verhindert anderen toegang 
tot een sociale woning. Deze vorm van sociale fraude moet dan ook maximaal worden 
opgespoord en aangepakt, ook wanneer het gaat om eigendommen in het buitenland. 

De N-VA stelde daarom voor om in te 
gaan op een nieuwe overeenkomst van 
Vlaams minister van Wonen Matthias 
Diependaele, die het sociale verhuurders 
makkelijker maakt om onderzoek te doen 
naar buitenlandse eigendommen van 
sociale huurders. We vragen wel een men-
selijke aanpak. “Elke overtreding moet 
worden aangepakt met aandacht voor de 
reële omstandigheden. Wie door een erfe-
nis een klein aandeel in een onroerend 
goed heeft verworven, moet de tijd en de 

mogelijkheid krijgen om daarvan afstand 
te doen of dat aandeel te verkopen zonder 
het gevaar om zijn recht op de sociale 
woning te verliezen”, zo verduidelijkte 
fractievoorzitter Danny Van Hove.

Groen, CD&V en Vooruit stemden tegen, 
maar ons voorstel werd toch goedgekeurd 
dankzij de steun van een CD&V-gemeente- 
raadslid, die daarmee de eigen meer-
derheid van Groen, CD&V en Vooruit 
buitenspel zette.

 Wat in het gemeentelijk informatieblad niet werd getoond: zo zou de bebouwing 
er volgens de ontwerpers kunnen uitzien.

 Sociale woningen moeten gaan naar wie 
er écht recht op heeft.

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van Wonen

Danny Van Hove  
Fractievoorzitter



Dankzij N-VA geen belasting meer op windturbines 
Ook in Zwijndrecht betalen ondernemers een belasting op drijfk racht 
op de motoren die ze gebruiken in hun ondernemingen. Ook motoren 
van windturbines vielen onder die belasting. Daar kwam dankzij de 
N-VA verandering in. 

In september keurde de gemeenteraad het Lokaal Energie- en Klimaatpact 
tussen de Vlaamse Regering en de Vlaamse steden en gemeenten goed. 
Daarin engageert het gemeentebestuur zich om alternatieve energiebron-
nen zoals windenergie optimaal te ondersteunen, om zo het gebruik van 
dure en milieubelastende fossiele brandstoffen te beperken en te vervan-
gen. Een Groen-collega in de gemeenteraad viel dan ook bijna van zijn 
stoel toen een maand later de gemeenteraad het voorstel kreeg om het 
belastingreglement op de drijfkracht te wijzigen zónder dat er een vrijstel-
ling voor motoren van windturbines werd toegevoegd. 

Doel bereikt

Het antwoord van de CD&V-schepen van Financiën was duidelijk maar weinig milieuvriendelijk: “We hebben die inkomsten 
nodig”. Onze Groen-collega kon zich daarmee verzoenen, maar wij niet. Daarom eisten we dat de vrijstelling werd toegevoegd, 
waarna het reglement werd afgevoerd. In de gemeenteraad van november bleken de plooien in de meerderheid gladgestreken. 
Het belastingreglement werd opnieuw voorgelegd, ditmaal wel met de door ons geëiste belastingvrijstelling voor motoren van 
windturbines. Doel bereikt!

 Motoren van windturbines vallen niet langer onder de 
zogenaamde ‘belasting op drijfkracht’.

N-VA vraagt plaatsing regenboogzitbanken
Ook onze gemeente toont publiek haar afk eer tegen discriminatie van de holebigemeenschap. Zo hangt ze een 
regenboogvlag op openbare plaatsen zoals het gemeentehuis en het jeugdcentrum in Zwijndrecht en het ontmoetings-
centrum in Burcht. Ze wilde ook regenboogzebrapaden aanleggen, maar dat voorstel kreeg negatief advies van de 
Verkeerscel. Het N-VA-alternatief om in de plaats daarvan regenboogzitbanken te plaatsen, werd weggestemd. 

Het idee voor regenboogoversteekplaatsen in enkele doorgangsstraten kreeg negatief advies van de Verkeerscel. Er waren 
namelijk twijfels over de rechtszekerheid bij eventuele ongevallen. “We moeten daar rekening mee houden, een symbo-
lische maatregel mag geenszins leiden tot gevaar en rechtsonzekerheid voor de weggebruikers”, aldus fractievoorzitter 
Danny Van Hove. 

Foto’s op sociale media

Als alternatief lanceerde hij 
daarom het voorstel om enkele 
regenboogzitbanken te plaat-
sen op openbare pleinen en in 
de parken. “Wie zijn steun wil 
uitspreken aan de LGBTQ+-
gemeenschap, kan een foto van 
zichzelf op de bank delen op 
sociale media.”

Helaas, het schepencollege hield 
voet bij stuk en liet toch de 
betwiste regenboogoversteek-
plaatsen schilderen. Ons voor-
stel voor regenboogzitbanken 
belandde zoals wel vaker in de 
koelkast van het schepencollege.

Het gemeentebestuur 
negeert het negatieve advies 
van de Verkeerscel en ver-
kiest regenboogzebrapaden 
boven zitbanken.

www.n-va.be/zwijndrecht
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N-VA pleit voor woonmaatschappij 
Beveren-Kruibeke-Zwijndrecht
Tegen 1 januari 2023 moeten de sociale huisvestingsmaatschappijen en sociale verhuurkantoren één zogenaamde ‘woonactor’ 
vormen met maar één speler per gemeente, namelijk de woonmaatschappij. Dat moet leiden tot een betere dienstverlening 
en een effi  ciëntere werking in het belang van de sociale huurder. Het werkingsgebied van de nieuwe woonmaatschappij moet 
volgens de Vlaamse regelgeving bestaan uit geografi sch aaneensluitende gemeenten, om de lokale werking te versterken. 
Logischerwijs dringt een samenwerking met buurgemeenten Beveren en Kruibeke zich dus op, maar dat is door de nadelige 
indeling van Zwijndrecht in de regio Antwerpen onmogelijk. 

Als gevolg van de indeling van 
Zwijndrecht bij de regio Antwerpen, 
waarover u in het artikel hierboven al 
kon lezen, worden we ook voor de nieuwe 
woonmaatschappij verplicht om samen-
werking te zoeken in de regio Antwerpen. 
Maar aansluiten bij de woonmaatschappij
Antwerpen is geen goede optie: onze 
woonmaatschappij zou dan verdwijnen in 
een te grootschalige organisatie met een 
werking die vertrekt vanuit grootstede-
lijke problemen en elementen. Daardoor 
komt de lokale eigenheid in het gedrang. 

Te veel verschillen met Antwerpen

Momenteel lijkt het enige haalbare 

alternatief een samenwerking met de 
gemeenten Boom, Hemiksem, Niel, 
Rumst en Schelle binnen de referentie-
regio Antwerpen. Maar ook bij een 
samenwerking met die gemeenten 
vormen niet alleen de geografische 
afstand, maar ook de inhoudelijke 
verschillen tussen Rupel en Waasland 
een bedreiging voor de versterking van de 
lokale werking en de efficiëntie van 
de nieuwe woonmaatschappij. Onze 
gemeenteraadsleden steunen dan ook 
voluit de beslissing om de Vlaamse 
Regering te vragen om alsnog een 
samenwerking met Beveren en 
Kruibeke mogelijk te maken.

Aansluiten bij de woonmaatschappij 
Antwerpen is geen goede optie: onze 
woonmaatschappij zou verdwijnen 
in een werking die vertrekt vanuit 
grootstedelijke problemen.

Zwijndrecht hoort thuis in de regio Waasland
De Vlaamse Regering bakende zeventien ‘referentieregio’s’ af. In de toekomst zullen gemeenten enkel nog kunnen 
samenwerken met de gemeenten in hun eigen regio. Zwijndrecht werd ingedeeld bij de regio Antwerpen, en daarmee 
is ook onze lokale N-VA-afdeling het absoluut oneens.

Onze gemeente werkt op vele 
vlakken al geruime tijd goed 
samen met gemeenten uit het 
Waasland. Enerzijds wegens 
onze historische band, maar 
vooral om praktische redenen 
zoals nabijheid, bereikbaar-
heid en grote gelijkenissen 
qua werking. De bekendste 
samenwerkingen zijn de afval-
intercommunale Ibogem en 
het Zorgpunt Waasland met 
het Crayenhof in Burcht en 
Houtmere in Zwijndrecht, en 
zo zijn er nog vele andere. 

Gemeenteraad is unaniem

Daarom dringen alle lokale 
partijen in de gemeente-
raad er bij de Vlaamse 
Regering unaniem op aan 
om Zwijndrecht bij de 

referentieregio Waasland te 
voegen. Helaas, tot op heden 
geeft de Vlaamse Regering 
geen gehoor aan die terechte 
Zwijndrechtse eis. Maar we 
geven niet op: we blijven 
ijveren voor de toevoeging 
van Zwijndrecht bij de regio 
Waasland, in het belang van 
onze inwoners. 

Geen muur tussen 

Zwijndrecht en Antwerpen

Voor alle duidelijkheid: de 
toevoeging bij de regio 
Waasland betekent niet dat 
er een muur komt tussen 
Zwijndrecht en Antwerpen. 
Integendeel: wie wil mag 
Antwerps blijven praten, en 
met de tram en de bus naar 
’t Stad blijven rijden.

Op de kaart van het Waasland vormt 
Zwijndrecht voorlopig nog een witte vlek. 

Waasland

ZWIJNDRECHT5
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Onze negen gemeenteraadsleden en drie leden van het BCSD staan steeds voor u klaar.
Elke maand doen wij vanuit de oppositie concrete voorstellen voor een beter Zwijndrecht & Burcht.
Een vraag, een voorstel, een klacht?

Contacteer ons: 
zwijndrecht@n-va.be.
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N-VA Zwijndrecht-Burcht betreurt sluiting Thiange II
Op 4 februari 2023

Na de vroegtijdige sluiting van de perfect veilige kerncentrale Doel III, wordt de waanzin verdergezet.
Dinsdag werd ook T2 -en daarmee 20% van onze goedkoopste stroomproductie- 'definitief' afgekoppeld.
N-VA Zwijndrecht-Burcht was van de partij om personeelsleden, slachtoffers van de oorlog in …

N-VA Zwijndrecht-Burcht blij met regiovorming
Op 2 februari 2023

N-VA Zwijndrecht-Burcht is tevreden met de indeling van onze gemeente bij regio Waasland.
Aanvankelijk werden we ingedeeld bij de regio Antwerpen maar omdat geen enkele partij hier gelukkig
mee was, probeerden we de Vlaamse regering op andere gedachten te brengen met positief resultaat.
En ondanks …

Hang de Vlaamse leeuwenvlag uit!
Op 10 juli 2022, over deze onderwerpen: Evenementen & activiteiten

Morgen 11 Juli is het weer Vlaamse Feestdag, hang daarom zeker
jullie Vlaamse leeuwenvlag uit! …

Overlijden Guy Carpentier
Op 24 juni 2022

Met veel verslagenheid hebben wij woensdag het nieuws moeten
vernemen van het overlijden vanGuy Carpentier. Het is moeilijk om
in woorden uit te drukken hoe belangrijk hij is geweest voor
deplaatselijke dorpspolitiek en voor Volksunie, Voluit en nadien N-
VA. De bouw van de sporthal, …

PAUZEknop voor wegenwerken Polderstraat ???
Op 31 maart 2022, over deze onderwerpen: Informatie & Links

Planning : 160 werkdagen Aanvangsbevel der werken 12 oktober
2020 We zijn nu 17,5 (!) maanden ver na de start der werken.
Hoewel de uitvoeringstermijn al ruim overschreden is en het
wegenwerk nog niet eens voor 2/3de af is, wil het schepencollege
de aannemer toestaan om … de PAUZEknop in te drukken …

N-VA Zwijndrecht vraagt nachtelijk toegangsverbod en strenge
politiecontrole in Vredesbos na verschillende brandstichtingen
Op 31 maart 2022, over deze onderwerpen: Informatie & Links

De nachtelijke ongeregeldheden in het Zwijndrechtse Vredesbos
nemen toe : na herhaalde vaststellingen van afsteken van vuurwerk
werden nu ook enkele brandhaarden ontdekt. De ongeregeldheden
gebeuren op onregelmatige basis wat betrapping van de daders
moeilijk maakt. N-VA vraagt de burgemeester om …
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N-VA Zwijndrecht-Burcht betreurt sluiting Thiange II
Op 4 februari 2023

Na de vroegtijdige sluiting van de perfect veilige kerncentrale Doel III, wordt de waanzin verdergezet.
Dinsdag werd ook T2 -en daarmee 20% van onze goedkoopste stroomproductie- 'definitief' afgekoppeld.
N-VA Zwijndrecht-Burcht was van de partij om personeelsleden, slachtoffers van de oorlog in …

N-VA Zwijndrecht-Burcht blij met regiovorming
Op 2 februari 2023

N-VA Zwijndrecht-Burcht is tevreden met de indeling van onze gemeente bij regio Waasland.
Aanvankelijk werden we ingedeeld bij de regio Antwerpen maar omdat geen enkele partij hier gelukkig
mee was, probeerden we de Vlaamse regering op andere gedachten te brengen met positief resultaat.
En ondanks …

Hang de Vlaamse leeuwenvlag uit!
Op 10 juli 2022, over deze onderwerpen: Evenementen & activiteiten

Morgen 11 Juli is het weer Vlaamse Feestdag, hang daarom zeker
jullie Vlaamse leeuwenvlag uit! …
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